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Notulen 8 juli 2024 
 
  

  Lenny Gleysteen  - LG  Koos Valeton - KV 

  Hans Manschot (voorzitter) - HM  Jeannette Tijs - JT 

  Danielle Ros-Harbers - DH  Gert-Jan Nieuwenhuis - GN 

  Marion Schothans-Hofstede - MS  Peter Stevens - PS 

  Marcia Reitsma - MR  Harry Beuzekom - HB 

  Ramona Gerrits - RG  

  Evelien Hondebrink (SDW)   - EH 

  Anique Besten (gemeente) - AB  aanwezig          afwezig 

     

 

1. Opening en vaststellen agenda 
HM opent de vergadering en heet iedereen welkom. Afwezig zijn MR, DH en GN. Agenda 
wordt vastgesteld. 
 

2. Kennismaking met de wethouder Lia de Waard  
HM en PV hebben voorafgaand aan de vergadering alvast een eerste kennismaking gehad. 
Voor nu was het helaas niet mogelijk voor de wethouder om fysiek aanwezig te zijn en zal in 
september of november aansluiten. (actie) Tijdens dit introductiegesprek heeft de 
wethouder nog wel aangegeven dat het niet de bedoeling is, dat wmo-raadsleden 
rechtstreeks met gemeenteraadsleden over bepaalde onderwerpen praten. Dit naar 
aanleiding van het leerlingenvervoer. 
 

3. Mededelingen  
PS gaat stoppen met het organiseren van de themabijeenkomsten. Wie wil dit samen met HB 
oppakken? MS heeft hiervoor belangstelling. Reablement wordt geopperd als thema.  
 
Gehandicaptenraad heeft contact gezocht met de Wmo-raad. HM en PS hebben een gesprek 
gehad met Ank Heemskerk, Be Haandrikman, Johan Nijzink en Gerard Mensink. Ze wilden het 
uitstallingsbeleid aan de orde stellen. Ze hebben twee jaar geleden een schouw gelopen, 
maar daar is geen verslag van gemaakt waardoor er ook geen actie is ondernomen. HM en PS 
zagen op dit moment geen actieve link om dit nu via de Wmo-raad op te pakken en hebben 
geadviseerd  om een nieuwe schouw te organiseren en voor een goede verslaglegging te 
zorgen. Wel hebben ze nog even van de gelegenheid gebruik gemaakt om aan te geven dat 
het jammer was dat het Gehandicaptenplatform niet is ingegaan op de uitnodiging over de 
themabijeenkomst Sociale Inclusie. 
 

4. Informatie vanuit de gemeente 
Toelichting Cliëntondersteuning door Anique Besten 
Pilot vertrouwenspersoon. De gelden vanuit het rijk mogen nog een jaar langer besteed 
worden, dus dat betekent dat de pilot beter neergezet kan worden. Onlangs is er een 
presentatie bij de huisartsen gegeven. Er ligt nu een goede connectie met het sociaal 
domein. Wanneer er signalen zijn dat inwoners het lastig vinden om met de gemeente te 
praten, dan kunnen huisartsen en POH doorverwijzen naar de vertrouwenspersoon. MEE 
heeft een presentatie gemaakt die binnenkort aan alle organisaties gegeven wordt. Pilot 
loopt tot juni volgend jaar. 
De pilot ‘vertrouwenspersoon’ is een clientondersteuner van MEE, maar die nu  
vertrouwenspersoon heet om inwoners te bereiken die het lastig vinden om met de 
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gemeente te praten. Het gaat daarbij om zorgmijdende inwoners. Wmo-raad doet de 
suggestie om scholen hier ook bij te betrekken.  
Een pilot kent een begin en een eind. Wat is het meetbare doel? Onderzoeken of de 
vertrouwenspersoon meer inwoners weet te bereiken. Daarnaast tussentijds evalueren en 
bijsturen. Wmo-raad wordt graag op de hoogte gehouden. 
 
Ter kennisgeving jaarverslag bezwaar- en beroepschriften sociaal domein 2023. 
Er staan geen aanbevelingen in het rapport, terwijl hier wel naar verwezen wordt. Geen 
opmerkingen verder. 
 

5. Concept-notulen 13 mei 2024  
MS heeft contact gezocht met het Ravijn en over het gebruik en effectiviteit. Alle 
doelgroepen zijn benaderd en hier komt een verslag van. Dit komt t.z.t. naar de Wmo-raad. 
(actie) 
 

6. Verordening adviesraden 
Besluitvorming en advies uitbrengen 
- Afgesproken is dat afhankelijk van het onderwerp de beleidsambtenaar aansluit, maar de 
Wmo-raad twijfelt nu. De input die de beleidsambtenaar levert is van toegevoegde waarde, 
waardoor de Wmo-raad dit graag wil omdraaien in de verordening. Altijd aanwezig voor het 
eerste half uur, tenzij de voorzitter aangeeft dat het niet nodig is. Zo kan een toekomstige 
Wmo-raad hier ook op terugvallen. 
- Artikel 8 budget. Het lief en leed potje moet hier ook onder vallen. 
- De secretariële ondersteuning mag niet uitgevoerd worden door een gemeenteambtenaar  
   en onafhankelijk blijven. 

 
Het CP wil pas tekenen wanneer de ondersteuning voor het CP voor het komende jaar 
geregeld is. De Wmo-raad ondersteunt dit besluit. 
 
Het is ok dat de vergoeding begrenst is aan 6 bijeenkomsten, zolang de gemeente de ruimte 
wel blijft faciliteren voor overige vergaderingen of bijeenkomsten van de Wmo-raad. Zoals nu 
ook gebeurd. 
 
HM neemt contact op met Albert Roetman om tijdstip van (gezamenlijk) advisering op elkaar 
af te stemmen (actie) 
 
- Implementatie verordening  
   - Huishoudelijk regelement; KV wil wel meelezen 
   - Communicatie; er komt een apart werkgroepje voor de communicatie. De logo’s komen 
dan ook aan de orde. Babet Nijhuis heeft aangegeven na de zomer een gezamenlijke 
werkgroep op te willen richten. Na vakantie opnieuw uitvragen (actie) 

 
7. Stand van zaken adviezen 

- Eén loket functie (ongevraagd) d.d. 29-01-2024 / Dit is nog kort aan de orde gekomen met 
de nieuwe wethouder. Die was niet onverdeeld enthousiast over het advies en wil de 
lopende processen afwachten. Voor de Wmo-raad is het bij deze afgerond. 
 
- Advies leerlingenvervoer d.d. 18-04-2024 / toelichting JT  
De commissie heeft niet het gevoel gehoord te worden door de gemeente. Er komen teveel 
klachten binnen bij de commissie. Je moet structureel gehandicapt zijn, gemeente zit er ‘heel 
strak in’. JT haalt enkele voorbeelden uit de praktijk aan. Bijvoorbeeld een jongetje van 7 uit 
het buitengebied in Haarle die nu met het openbaar vervoer moet reizen. Ouders moeten 
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zelf voor begeleiding zorgen. Ook jongeren die stage gaan lopen als dagbesteding worden 
uitgeschreven uit het leerlingenvervoer. De menselijke maat is volkomen zoek. Juridisch 
wordt het tot op de letter uitgezocht. Dit zorgt voor veel stress bij ouders en kinderen. 
 
De commissie heeft niet het gevoel gehoord te worden door de gemeente. Er komen teveel 
klachten binnen bij de commissie. Je moet structureel gehandicapt zijn, gemeente zit er ‘heel 
strak in’. Jeannette verteld een praktijkverhalen. Bv een jongetje van 7 uit het buitengebied 
in Haarle die nu met het openbaar vervoer moet reizen. Ook jongeren die stage gaan lopen 
als dagbesteding worden uitgeschreven uit het leerlingenvervoer. De menselijke maat is 
volkomen zoek. Juridisch wordt het tot op de letter uitgezocht. Dit zorgt voor veel stress bij 
ouders en kinderen. In september gaat de commissie leerlingenvervoer, als onderdeel van de 
Wmo-raad, opnieuw met gemeente om tafel. Afgesproken wordt dat HM hier niet bij 
aanwezig is, maar het inzetten van de voorzitter van de Wmo-raad wordt niet uitgesloten om 
‘meer gewicht’ aan de dialoog toe te voegen. 
 
De mogelijkheid voor een themabijeenkomst over Leerlingenvervoer wordt nog kort 
besproken. 
 

8. Terugkoppeling themabijeenkomst 15 mei 
Komt er nog een vervolg? Hoe houdt de Wmo-raad vinger aan de pols? Er werden heel veel 
verschillende opties genoemd door Hugo Koetsveld. HB zal dit onderwerp volgen en neemt 
periodiek contact op met hem.  
Er is een vraag binnengekomen over prikkelarm zwemmen of dit mogelijk is. MS zal dit eens 
navragen. (Actie) 
 
- Uitvraag ongevraagd advies inclusie. HM heeft een telefonisch overleg gehad met 
strategisch adviseur Tamara Groot Zwaaftink. Nieuwe  beleidsvoorstellen worden nu door de 
managers getoetst op verschillende zaken en sociale inclusie maakt daar onderdeel vanuit. 
EH zal dit nog even navragen. (Actie) 
Antwoord: 
Bij ieder collegevoorstel wordt er een integrale afweging gemaakt op diverse thema’s. Eén 
van deze thema’s kan inclusie zijn. Dit is per collegevoorstel afhankelijk van het onderwerp 
(bij een voorstel over de vervanging van de riolering gebeurt dit bijvoorbeeld niet). Deze 
collegevoorstellen worden in eerste instantie intern met de inhoudelijk betrokken collega’s 
afgestemd. Vervolgens toetsen de managers, concerncontroller, gemeentesecretaris en de 
strategisch adviseur deze voorstellen, waarnaar deze voorstellen ter besluitvorming 
voorliggen tijdens de B&W vergadering.   
 

 
9. Informatie vanuit de aandachtsgebieden 

Jeugd; zie mail van MR. Wie wil er meedenken in de werkgroep? KV en MS.   
 
De POH gaat een valmarkt organiseren samen met apotheek en fysiotherapie. 
 

10. Informatie vanuit ouderenbonden, Cliëntenplatform 
Ouderenbonden willen op korte termijn een gesprek met wethouder de Waard, omdat zij 
wel het loket willen. Ze zullen niet namens de Wmo-raad spreken, maar maken wel gebruik 
van de informatie van de Wmo-raad. Complimenten voor de Wmo-raad over de avond over 
sociale inclusie. 
 
Met het CP moet nog overlegd worden hoe de wederzijdse samenwerking en bezoeken van 
de vergadering 
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11. Rondvraag en sluiting en datum volgende vergadering  

MS; moeten we nog een nieuw Wmo-raadslid zoeken nu Johan is afgetreden. In het najaar 
oppakken. (actie) 
 
 
Actielijst 
1. Kennismaken met wethouder Wmo-raad 
2. Verslag Het Ravijn mbt gebruik en effectiviteit MS 
3. Afstemmen met AR mbt advisering verordening adviesraden HM 
4. Werkgroep(je) communicatie  gemeente 
5. Prikkelarm zwemmen, is dit mogelijk? MS 
6. Uitbreiding Wmo-raadsleden Wmo-raad 

 


